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17. Interpelácie poslancov 

 
 
PREDKLADÁ:  Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 
SPRACOVALA: Mária Odehnalová, asistentka prednostky MsÚ v Pezinku 
 
 

Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
v zmysle ustanovenia bodu 14.2. rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

 
14.2. Interpelácia sa vybavuje predovšetkým odpoveďou ústne a priamo na zasadnutí, na 

ktorom bola vznesená. Ak to nie je s ohľadom na povahu veci alebo okolnosti predmetu 
interpelácie možné, odpoveď sa vybaví bezodkladne a zároveň sa predloží na 
najbližšom riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

 
Interpelácie boli zaznamenané v zápisnici z MsZ dňa 04.03.2021: 
https://www.voutube.com/watch?v=YBZ10MPe3eY&t=2Q162s 
a 
Interpelácie boli zaznamenané v zápisnici z MsZ dňa 08.04.2021: 
https://www.youtube.com/watch?v=8Uv8k__7cpU&t=13328s 
 
 
Poslankyňa prof. Ing. Elena  Žárska 
Lokalita Starý dvor – zaslala e-mail. Týka sa to riešenia kontajnerových stanovíšť, rozbitých 
chodníkov, doplnenia mestskej zelene, či sa dá niečo spraviť ohľadom kosenia. Vypovedanie 
zmluvy za kosenie a riešenie parkoviska. 
Uvedomujeme si stav, ktorý je na sídlisku Starý Dvor ( majetkovo právny problém). Vlastníka 
pozemkov sme opakovane oslovili na rokovanie vo veci starostlivosti o zeleň, vo veci 
majetkovo-právneho vzťahu k zariadeniam a stavbám – detské ihrisko, parkovisko, chodníky – 
ale bez odpovede, bez reakcie. To je hlavný dôvod „nečinnosti“ MsÚ v danom priestore. 
Očakávali sme, že pozastavením kosenia vytvoria občania tlak na vlastníka pozemkov, nestalo 
sa tak, opäť sa len zvýšil tlak na MsÚ.  
 
Zaradiť sídlisko ako prioritné v riešení projektu a realizácie uzatvorených kontajnerových 
stanovíšť  už v zmysle platnej úpravy od 1.1.2023 (tzv. hniezda).  
Mesto má v rozpočte vyčlenené finančné prostriedky na projekt a realizáciu úprav 
kontajnerových stanovíšť, nedovolím si rozhodnúť, v ktorej časti mesta sa budú realizovať 
prioritne, je to na dohode poslancov. V súčasnosti vieme, že budeme mať dva základné typy 
stanovíšť – pre Pamiatkovú zónu a pre ostatné časti mesta. 
 
Uskutočniť opravu a rekonštrukciu zdevastovaných a životu nebezpečných chodníkov 
(Majakovského 32 – Puškinova) -  prikladám fotky (žiaľ mail sa s fotkami stal nedoručený, 
takže bez fotiek) 



Mesto má spracovaný mapový podklad s technickým stavom chodníkov v meste a materiál 
Pešia mobilita a cyklodoprava v meste Pezinok. Na ich základe sa už v minulom roku začali 
opravy povrchov chodníkov, v tomto roku budeme v tom pokračovať. Do plánov nám vstupujú 
zmeny vyplývajúce zo zmien v pláne opráv  na strane správcov sietí (SPP, ZSE, Slovak 
Telekom), musíme korigovať zoznamy a rozsah chodníkov. Z tohto dôvodu ešte nie je uzavretý 
zoznam chodníkov plánovaných na opravu v tomto roku, mali by sme ho uzavrieť do konca 
marca 2021. 
 
Doplniť verejnú zeleň výsadbou stromov – pokračovať v aleji na Majakovského povedľa 
nového chodníka (viem, že je zo strany cesty v zemi uložené elektrické vedenie) a doplniť 
stromy na  chýbajúcich  miestach, kde vyhynuli. 
Pokračovanie výsadby v danom priestore bude závisieť od existencie podzemných sietí. 
 
Pokračovať v rokovaniach ohľadom starostlivosti o pozemky (kosenie), resp.  riešiť túto 
službu v kompetencii Mesta.  
Mesto zabezpečí údržbu tohto priestoru extenzívnym spôsobom – 2x ročne.  
 
Pokračovať v rokovania o vybudovaní parkoviska a súčasne hľadať riešenia pre prijateľnú 
parkovaciu politiku. Uvedomujem si, že tento bod je nad kompetenciu mesta, no možno už 
nejaké riešenia a postupnosť krokov Mesto urobilo.  
Ako som uviedol v úvode, vlastník pozemkov nekomunikuje s Mestom. U Slovenského  
Vodohospodárskeho podniku preveríme, prečo nekosia pravý breh potoka Saulak. 
 
Odpovede na interpelácie spracoval  a na interpelácie odpovedal emailom dňa 21.03.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Poslanec Drahoslav Šmahovský  
Rekonštrukcia telocvične na Oreší. Preberací protokol – chce byť prítomný pri preberaní, 
nakoľko tam sú ešte nedoriešené veci. 
Zasielam Vám zápis o odovzdaní stavby ZŠ Orešie telocvičňa. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracoval zápis o odovzdaní stavby zaslal emailom dňa 21.03.2021 
Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Poslanec Mgr. Martin Dulaj 
Pozdĺžne parkovanie a jeho dopravné značenie pod kláštorom (interpelácia trvá už od 
novembra 2020 a odpoveď ešte nedostal) 
Dovoľujem si Vás informovať, že dopravné značky pre 2 parkovacie miesta pre zastavenie pri 
kláštore sú už objednané u firmy PETMAS. 
 
Odpoveď na interpelácie spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 21.03.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Poslankyňa Mgr. Kvetoslava Štrbová 



Žiada pre poslancov zoznamy žiadateľov na odkúpenie pozemkov a nájmov tak, ako boli 
uvedené v novom čísle Pezinčana  
V zmysle Vašej interpelácie si Vám dovoľujeme zaslať prehľad žiadostí o prevody a nájmov. 
V priloženom excelovom súbore sú dva hárky. Prvý je cyklus 1/2021, kde sú prevody a nájmy 
ešte z minulého roka, ktoré doposiaľ neboli prerokované, tie už boli zverejnené (ak tak zákon 
ukladá) s výnimkou dvoch, ku ktorým žiadatelia doposiaľ nedoložili potrebné podklady, takže 
proces je pri týchto dvoch žiadostiach prerušený, kým nebudú žiadosti doplnené. V poslednom 
stĺpci som vyznačila ktoré žiadosti boli zverejnené. 
Zákon č. 138/1991 o majetku obcí (ďalej ako zákon)  nevyžaduje zverejňovanie prevodu 
pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá 
svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. To sú v cykle 1/2021 
žiadosti o prevody pozemkov pod garážami a priľahlých pozemkov. Zákon nevyžaduje ani 
zverejňovanie zámerov na schválenie vecných bremien, takže tieto nezverejňujeme. 
Druhý hárok je prevodový cyklus 2/2021 spravidla žiadosti, ktoré prišli v roku 2021, tieto sú 
všetky zatiaľ v štádiu spracovania, takže zatiaľ neboli zverejňované. 
Ak by ste mali akékoľvek doplňujúce otázky, sme k dispozícii. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 05.03.2021 
Mgr. Katarína Bálintová, právnik MsÚ 
 
Poslanec Marek Manák 
Ako prebehla súťaž ohľadom firmy JRC, čo všetko za tie peniaze mesto dostalo?  
V 01/2020 predložila spoločnosť JRK Slovensko s.r.o., štúdiu „Plán pre mesto Pezinok na 
dosiahnutie intenzívnej miery triedenia“ o rozsahu 44 strán, v ktorom je zhodnotené: 
Tvorba KO v meste, analýza jeho zloženia, náklady na zber, odvoz a likvidáciu (resp. 
spracovanie) KO 
Prognóza nákladov a vplyvu na dane pri zachovaní súčasného systému zberu a likvidácie KO 
Návrh nového systému zberu odpadov, zavedenie inovácií pre adresnosť zberu odpadov 
Porovnanie nákladov na skládkovanie a kompostovanie 
Závery a odporúčania, posúdenie investičných nákladov 
Plán práce s obyvateľmi, marketing 
Vzhľadom na covidovú situáciu JRK Slovensko s.r.o., meškajú s dodaním projektu 
„Realizačný projekt pre mesto Pezinok na dosiahnutie intenzívnej miery triedenia“, predpoklad 
dodania koniec marca/začiatok apríla 2021. 
V prílohe Vám zasielam štúdiu. 
 
Odpoveď na interpelácie spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 23.03.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Poslanec ing. Marián Šipoš 
Na základe akej zmluvy alebo zábere verejného priestranstva je užívaný priestor pri bývalom 
Lipárovi  
Boli vydané dve rozhodnutia na zvláštne užívanie miestnej komunikácie na dve plochy, ktoré 
nie sú v nájme. 



GusJa-116-416/2021 
„...zvláštne užívanie miestnej komunikácie na ulici Kupeckého 2 Pezinok (parc. č. 1281 reg. E, 
100/5 reg. C a 5/2 reg. C podľa prílohy k žiadosti) z dôvodu výstavby „Novostavba bytového 
domu Lipár s nebytovými priestormi“ podľa SP 5/73-SP3432-14455/2017 a 5/73-SP/3432-
14444/2017 na umiestnenie zariadenia staveniska vo výmere 138,3 m2. 
Zvláštne užívanie miestnej komunikácie bude prebiehať v termíne:  
od 15. 1. 2021 do 28. 2. 2021 (žiadali predĺženie)“ 
+ 
GusJa-116-416/2021 
„...zvláštne užívanie miestnej komunikácie na ulici Kupeckého 2 Pezinok (parc. č. 1281 reg. E 
podľa prílohy k žiadosti) z dôvodu výstavby „Novostavba bytového domu Lipár s nebytovými 
priestormi“ podľa SP 5/73-SP3432-14455/2017 a 5/73-SP/3432-14444/2017 na umiestnenie 
zariadenia staveniska vo výmere 32,7 m2. 
Zvláštne užívanie miestnej komunikácie bude prebiehať v termíne:  
od 15. 1. 2021 do 15. 4. 2021 (žiadali predĺženie)“ 
+ 
Ďalší ZUMK ale pre firmu na tento víkend, ktorá bude stavať žeriav 105 m2 
Finančne 
Podľa VZN o miestnych daniach § 12a ods. 3 písm. b) a c) 
(3) Sadzba dane za užívanie verejného priestranstva na skládku stavebného materiálu, piesok, 
štrk, veľkokapacitný kontajner a pod.) a zariadenie staveniska počas doby výstavby 
určenej stavebným povolením je: 
a) 0,20 €/m2 a deň pre fyzické osoby, 
b) 0,30 €/m2 a deň pre právnické osoby a podnikateľov, 
c) 0,50 €/m2 a deň od prvého dňa predĺženia stanoveného termínu. 
Firmy podajú Oznámenie o ukončení daňovej povinnosti s termínom ukončenia... naše daňové 
to vypočíta. Teraz nevieme určiť presnú sumu. Suma za prenájom je v nájomnej zmluve. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 11.03.2021 
Mgr. Jana Guštafíková, referent životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
 

Interpelácie  zaznamenané v zápisnici z MsZ dňa 08.04.2021: 
 
Poslankyňa prof. Ing. Elena  Žárska 
Opätovne opakujem svoju interpeláciu zo 4.3.2021 , keďže už máme zamestnanca na útvare 
HK:„Chcem Vás požiadať v zmysle zákona o obecnom zriadení §18f bod (4), aby mi ako 
poslankyni MsZ bola zaslaná správa o kontrole v Pezinskom kultúrnom centre za rok 2019 
(uvedené v bode 10.). V  správe (bod 11.) uvádzate na s.2. odsek 2 posledná veta: „V rámci 
kontroly uskutočnenej útvarom HK v jednej príspevkovej organizácii Mesta počas roka 2020 
bolo zistené, že nepostupuje v zmysle platných právnych predpisov“. Prosím, aby mi bol 
poskytnutý záznam o kontrole v danej príspevkovej organizácií a aký ste navrhli spôsob 
odstránenia tohto nesúladu, resp. aké ste vyvodili opatrenia?“ 
Preposielam vám svoju reakciu na Vašu interpelácia na útvar HK. 



V prílohe Vám prikladám správu o výsledku kontroly Pezinského kultúrneho centra. K Vašej 
otázke si prosím pozrite v správe stranu 20 kapitolu VI. Súhrn návrhu odporúčaní a opatrení 
na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku. 
V rámci kontrolnej činnosti vykonanej v priebehu predchádzajúceho roka sa robila kontrola 
v dvoch príspevkových organizáciách a to v Pezinskom kultúrnom centre a Mestskom múzeu. 
Kontrolu v Mestskom múzeu uzatvoril útvar HK ako kontrolu bez zistených nedostatkov. 
Preposielam nižšie kapitolu VII. Záver kontroly: zo správy o výsledku kontroly Mestského 
múzea. 
VII.  Záver kontroly:  
         Kontrolu so zameraním „Kontrola hospodárenia za rok 2019 Mestské múzeum, p. o.“ 
uzatvára útvar HK ako kontrolu bez zistených nedostatkov. Zistenia, ktoré boli zo strany 
kontrolného subjektu počas výkonu kontroly zaznamenané, boli zo strany Mestského múzea 
v Pezinku, p.o.,  v zastúpení riaditeľkou PhDr. Petrou Pospechovou, vzájomne odkonzultované 
a  preukaznými dokladmi doložené,  a útvarom HK akceptované. Vo všetkých zaznamenaných 
prípadoch sa jednalo o nedostatky formálneho charakteru, ktoré však nemali vplyv na výsledok 
hospodárenia príspevkovej organizácie Mestské múzeum v Pezinku v kontrolovanom období r. 
2019.   
Vychádzajúc z tohto dôvodu bude nasledovný text: „V rámci kontroly uskutočnenej útvarom 
HK v jednej príspevkovej organizácii Mesta počas roka 2020 bolo zistené, že nepostupuje v 
zmysle platných právnych predpisov“ súvisieť s Pezinským kultúrnym centrom. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 22.04.2021 
Mgr. Ing. Róbert Reichbauer, referent kontroly ÚHK 
 
Dňa 18.3. 2021 som žiadala „Zoznam  nájmov pozemkov do 100m2, ktoré v minulom roku v 
rámci svojej kompetencie rozhodol primátor mesta - komu a za aký prenájom. Písomne ako 
súčasť k bodu Informácie primátora“  Keďže som to nedostala – žiadam opätovne za obdobie 
1.1.2020 až 31.3.2021. 
 



 
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 08.04.2021  
Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 
 
V zmysle zákona č. 369/1990 Zb. § 13 odsek 4 po d) žiadam poslať všetkým poslancov 
organizačný poriadok MsÚ platný  od 1.4.2021. 
Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, 
v zmysle interpelácie p. poslankyne Žárskej podanej na rokovaní MsZ dňa 08.04. 2021 
zasielam organizačný poriadok MsÚ platný od 1.4. 2021. 
 
Organizačný poriadok MsÚ platný  od 1.4.2021 zaslala emailom dňa 13.04.2021 Ing. Jana 
Lehocká, prednosta MsÚ v Pezinku 
 
Doplniť rekapituláciu príjmov a výdavkov za testovanie za mesiac marec 2021 
a pripraviť/uviesť návrh účelového určenia rozdielu/prebytku získaných finančných 
prostriedkov. Zatiaľ bolo uvedené kolumbárium – aké sú rozpočtované náklady? Zároveň 
navrhujem, aby z daných prostriedkov pri pokračujúcich testovaniach pre najbližší možný 
termín z hľadiska objednávky a jej realizácie bol každému testovanému, ktoré organizuje 
mesto,  daný jeden respirátor.   
V zmysle Vašej interpelácie podanej na rokovaní MsZ dňa 08. 04. 2021 v súvislosti 
s rekapituláciou príjmov a výdavkov za obdobe 01- 03/2021  Vám v prílohe zasielam sumárny 
materiál. V materiáli je na konci v rekapitulácii uvedené,  na aký účel boli doposiaľ prostriedky 
využité. K dnešnému dňu evidujeme rozdiel  + 96.140 EUR. Do budúcna sme zvažovali so 
zriadením kolumbária v hodnote cca 30.000 EUR. 
13.3.2021 
Počet dohodárov  45 
Počet zamestnancov MsÚ   41 
Počet odberných miest  7 

1. mesto poskytlo súčinnosť a podklady SIŽP – orgánu prešetrujúcemu tento skutok a vyvinuli sme vlastné aktivity na zistenie páchateľov. Mesto nemá kompetencie na riešenie tejto situácie.Nájomca Výmera (m2) Predmet nájmu účel Eur/m2/rok nájom/rok
Dátum 

účinnosti 
NZ/D

č.z.  e-GOV

1. BOZIN CATERING s.r.o. 18,80
NP 102 kaviareň Stará 
Radnica 

zmena v osobe 
nájomcu 140 2 632,00

D3 
14.02.2020 21/2020

2. Ing. Slivková Helena 11,00
pozemok Mladoboleslav. 
č. 5045/10

pod terasou zmena v 
osobe 2 22,00

NZ 
30.06.2020 125/2020

3. EK-ÚČTO / Ing. Andrea Slaninová 45,03
NP 209-211 účt.služby 
Kollárova ul.

zmena v osobe 
nájomcu 54,42 1 414,92

D4 
19.08.2020 247/2020

4.
Mlsná Emma s.r.o. - nájom skončený 
31.01.2021 60,00

pozemok M.R.Štefánika 
p.č.4947/1

zrealizovanie a 
užívanie terasy 33 1 980,00

D2 
07.10.2020 277/2020

5. Veronika Špotáková 49,00
NP 7 športové účely 
Cajlanská 95 cvičenie 1x v týždni 10 eur/hod.

NZ 
14.10.2020 281/2020

6. Jakub Valentovič s manž. 7,50
pozemok Senecká ul. p.č. 
1767/1 vzťah -  vjazd 2 15,00

NZ 
23.10.2020 286/2020

7. Filip Cino s manž. 6,20
pozemok Fajgalská 
p.č.2245 vzťah -  vjazd 3 18,60

NZ 
25.11.2020 334/2020

8. Mgr. Branislav Mildenčič 15,00
pozemok Senecká cesta 
p.č. 1767/1 vzťah -  vjazd 3 45,00

NZ 
11.12.2020 351/2020



Personálne náklady 
Dohody 6 085 € 
Odmeny 5 267 € 
Odvody 3 169 € 
SPOLU 14 521 € 

Majetkové odd. náklady 
Likvidácia biolog. odpadu 3 039 € 
OOPP, dezinfekčné a čistiace 
prostriedky 735 € 

Licencia IT podpory sms 1 100 € 
Strava, nápoje 507 € 
Iné -  zabezpečenie OM (pásky, perá, 
kľúče, etikety, zámky, svietidlá a pod.) 185 € 

SPOLU 5 566 € 
TOTAL náklady 20 087 € 
PRÍJEM 30 095 € 
ROZDIEL 10 008 € 

 
20.3.2021 
Počet dohodárov  38 
Počet zamestnancov MsÚ   41 
Počet odberných miest  6 

Personálne náklady 
Dohody 5 147 € 
Odmeny zam. MsÚ za 01/2021 5 267 € 
Odvody 2 961 € 
SPOLU 13 375 € 

Majetkové odd. náklady 
Likvidácia biolog. odpadu 1 196 € 
OOPP, dezinfekčné a čistiace 
prostriedky 629 € 

Licencia IT podpory sms 919 € 
Strava, nápoje 427 € 
Iné -  zabezpečenie OM (pásky, perá, 
kľúče, etikety, zámky, svietidlá a pod.) 0 € 

SPOLU 3 171 € 
TOTAL náklady 16 546 € 
PRÍJEM 30 590 € 
ROZDIEL 14 044 € 

 
27.3.2021 
Počet dohodárov  38 
Počet zamestnancov MsÚ   41 



Počet odberných miest  6 
Personálne náklady 

Dohody 5 366 € 
Odmeny 5 266 € 
Odvody 2 998 € 
SPOLU 13 630 € 

Majetkové odd. náklady 
Likvidácia biolog. odpadu 1 272 € 
OOPP, dezinfekčné a čistiace 
prostriedky 

153 € 

Licencia IT podpory sms 920 € 
Strava, nápoje 433 € 

Iné -  zabezpečenie OM (pásky, perá, 
kľúče, etikety, zámky, svietidlá a pod.) 0 € 

SPOLU 2 778 € 
TOTAL náklady 16 408 € 
PRÍJEM 30 805 € 
ROZDIEL 14 397 € 

 
REKAPITULÁCIA 03_2021   - plošné testovanie 

ROZDIEL  TOTAL  38 448 € 

  
REKAPITULÁCIA  2021-TOTAL   - plošné testovanie 

Rozdiel 01_02_2021 85 199 
Rozdiel 03_2021 38 448 
SPOLU 01-03 2021 123 647 

Ostatné náklad. položky 
Nákup germicídne žiariče 4 440 
Glejovka - covid pomoc 7 474 
Nákup výpočtovej techniky 01_2021 15 233 
Nákup web kamery 360 
Spolu ostatné náklady 27 507 
ROZDIEL k 20042021 96 140 

Predpokladané ostatné náklady 
Kolumbárium 30 000 

 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 22.04.2021 
Ing. Jana Lehocká, prednosta MsÚ v Pezinku 
 
Pripraviť pre rokovanie MsZ zoznam chodníkov, ktoré budú v roku 2021 
rekonštruované/opravované a umožniť poslancom sa k danému zoznamu vyjadriť. 
Zoznam chodníkov bol predložený primátorovi mesta, predpokladáme rokovanie o určení 
chodníkov, ktoré budú opravené v roku 2021 



Odpoveď na interpelácie spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
V rámci plánu investičných akcií na rok 2021 si dovoľujem apelovať na vedenie mesta, aby pri 
spracovaní PD a realizácie kontajnerových stanovíšť zvážili ako prioritnú lokalitu Starý Dvor. 
Situácia je v tejto oblasti kritická už niekoľko rokov. V tejto súvislosti dodávam, že za toto 
volebné obdobie nebola v tejto lokalite realizovaná žiadna investičná akcia.   
Spoločnosťou JRK Slovensko, s.r.o., bol spracovaný projekt modernizácie odpadového 
hospodárstva, ktorý má inú filozofiu stanovíšť odpadových nádob ako je modernizácia 
a uzavretie existujúcich stanovíšť. Musí prebehnúť diskusia a prijatý odborný záver k ďalšiemu 
postupu. 
 
Odpoveď na interpelácie spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Poslanec Ing. Marián Šipoš  
Z komisie vznikli niektoré interpelácie, týkajú sa centrálnej mestskej zóny:  
Prečo bol výsuvný stĺpik osadený medzi Dolným kostolom a historickou radnicou a nie medzi 
Dolným kostolom a autobusovou zastávkou 
Na základe pokynu primátora mesta bola spracovaná PD pre toto riešenie, tak boli spracované 
podklady, uzavretá ZoD, pred koncom realizácie bola daná požiadavka na zmenu riešenia 
 
Ako bude riešené osadenie výsuvného stĺpika na Potočnej ulici pri Evanjelickom kostole, keďže 
stále umožňuje vjazd na Potočnú ulicu – nezamedzuje prístup v celej šírke  
V mieste „od budovy“ bude doplnený kvetináč na zamedzenie prejazdu pri zdvihnutom stĺpiku 
 
Odpovede na interpelácie spracoval a na interpelácie odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Či sa uvažuje nad vkusnejším zabezpečením dočasných informačných panelov pre účely volieb, 
vzhľadom k tomu, že sa to nachádza v centrálnej pamiatkovej zóne a terajšie používané  sú 
vizuálne nevhodné 
Predložená interpelácia týkajúca sa dočasných informačných panelov umiestnených počas 
volieb v centrálnej pamiatkovej zóne mesta Pezinok je pre nás jednoznačným podnetom na 
riešenie a skvalitnenie verejného priestoru v období volieb. V roku 2021 zrealizujeme prieskum 
trhu v danej oblasti, tak aby sme spoločne vybrali čo najvhodnejší typ informačných panelov, 
ktoré nebudú vizuálne narúšať atmosféru pamiatkovej zóny. Následne zapracujeme do návrhu 
rozpočtu pre rok 2022 príslušnú finančnú čiastku, tak aby boli dočasné informačné panely 
obstarané v roku 2022. Vizuál dočasných informačných panelov zároveň prerokujeme aj 
príslušným odborom Krajského pamiatkového úradu.  
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 15.04.2021  
Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 
 



Prečo v pamiatkovej zóne stĺpy verejného osvetlenia boli osadené v tesnej blízkosti historickej 
radnice  
Pretože poloha a množstvo podzemných inžinierskych sietí neumožňovalo inú polohu 
 
Odpoveď na interpelácie spracoval a na interpeláciu odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Či mesto rozmýšľalo, zvážiť možnosť poskytovať územno plánovacie informácie (ÚPI) aj za 
poplatok, keďže poskytovanie ÚPI nie je zákonná povinnosť a veľmi to zaťažuje odd. Útvar 
rozvoja 

Kompetentní pracovníci MsÚ Pezinok sa zaoberali možnosťou spoplatnenia vydávania 
územnoplánovacích informácií, avšak nenašli oporu v legislatíve, ani v príkladoch z iných 
samospráv. Mestá a obce poskytujú územnoplánovacie informácie bez poplatku.  Tieto 
informácie sú spracované v rôznom rozsahu. Nakoľko „územnoplánovacia informácia“ nie je 
definovaná v legislatíve súvisiacej s problematikou výstavby (napr. stavebný zákon, súvisiace 
vyhlášky), nevzťahujú sa na ňu správne poplatky. 
Územnoplánovaciu informáciu môžu spracovať aj odborníci z odboru výstavby (napr. stavební 
inžinieri, architekti) ako komerčnú službu. 
Nie je zvykom, že mestá a obce poskytujú výpisy z právnych predpisov. Územnoplánovacia 
informácia je výpisom z Územnému plánu, ktorý je platným právnym predpisom. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 25.04.2021 
Ing. arch. Zdenka Augustiničová , vedúca referátu rozvoja mesta MsÚ v Pezinku 
 
Interpelácie vlastné: 
Prečo je verejné obstarávanie na skládku na zneškodňovanie zmesového komunálneho odpadu 
rozdelené na rodinné domy a bytové domy 
Pretože poloha a množstvo podzemných inžinierskych sietí neumožňovalo inú polohu 
 
Došlo k zásahu v mokraďových spoločenstvách Limbašský potok – Strapákov mlyn a ako 
hodlá mesto ďalej v riešení tohto problému pokračovať, keďže sa tam jedná o mokraď, 
biocentrum a biokoridor regionálneho významu aj zanesený v územných plánoch BSK 
a v sústave lokálnych mokradí Štátnej ochrany prírody SR 
Mesto poskytlo súčinnosť a podklady SIŽP – orgánu prešetrujúcemu tento skutok a vyvinuli 
sme vlastné aktivity na zistenie páchateľov. Mesto nemá kompetencie na riešenie tejto situácie. 
 
Odpovede na interpelácie spracoval a na interpelácie odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Či mesto zareagovalo na PHSR Bratislavského samosprávneho kraja, keď áno, či by poslancom 
mohli byť zaslané tie pripomienky – hlavne zoznam enviromentálnych záťaží, aby v budúcnosti 
keď budú na to vyčlenené euro fondy, aby sa  tieto staré enviromentálne záťaže na našom území 
mohli  z týchto fondov likvidovať 



Mesto Pezinok  pripomienkovalo PHSR BSK počas prípravy a predložilo za mesto zásobník 
projektov, ktorý bol aj na stretnutí 06/2020 v Radnici mesta prezentovaný priamo 
zamestnancom BSK a zástupcom za strategické oddelenie pre jednotlivé oblasti. Mesto Pezinok 
mal najlepšie spracovanú tabuľku zásobníka projektov, na pracovnom stretnutí sme si 
prešli  všetky rozvojové oblasti a doplnili ešte potrebné údaje. Tabuľka zásobníka projektov 
obsahuje plánované projektové zámery, riešenie kritických oblastí a problémových tém, ktoré 
je nutné riešiť v krátkom čase, a ktoré je potrebné pripraviť z dlhodobého hľadiska 
a systematicky na nich pracovať s jasným cieľom. Pre mesto Pezinok môžeme pri hodnotení 
PHSR BSK brať do úvahy všetky investície, ktoré boli v zásobníku a premietli sa aj do PHSR 
BSK. Mesto Pezinok má za úlohu aktualizovať a schváliť aj svoj dokument PHSR mesta 
Pezinok. 
V prílohe verzia zásobníka projektov, s ktorou sme pracovali počas prípravy PHSR BSK, ktorá 
bola súčasťou pripomienkovania, a ktorú zobralo BSK ako materiál pre spracovanie regionálnej 
stratégie BSK. Pre aktuálne obdobie rieši mesto Pezinok s BSK konkrétne žiadosti o dotáciu 
a NFP podľa harmonogramu výziev, ktoré sú v príprave alebo plánované, a mesto Pezinok je 
pripravené a oprávnené ako žiadateľ s prílohami aj reagovať a čerpať NFP.  
GENÉZA PHSR MESTA PEZINOK a následne prenesenie zásobníka projektov mesta Pezinok 
do strategického dokumentu PHSR BSK  
10/2017 
Mesto má právoplatne schválený strategický dokument ešte z plánovacieho obdobia 2017-2023 
mestským zastupiteľstvom s bývalým vedením 
0920219 – interný pracovný materiál  
Návrh Metodiky tvorby a implementácie programov hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja regiónov, programov rozvoja obcí a skupín obcí s uplatnením princípov udržateľného 
smart rozvoja, ako aj rodovej priestorovej a sociálnej rovnosti v prístupe k verejným službám 
PROGRAM HOSPODÁRSKEHO A SOCIÁLNEHO ROZVOJA MESTA 2017 -2023  
102019 informácia o pripravovanej novej metodike pre tvorbu PHSR 2022-2027 z Ministerstva 
investícií a regionálneho rozvoja SR (pôvodne Úrad vlády pre informatizáciu SR) 
11 - 122019 - analýza skutočného stavu - audit 
01 - 032020 - zber informácií, monitoring, databáza projektových zámerov na úrovni mesta 
03 - 042020 – kontaktovanie zo strany Bratislavského samosprávneho kraja – dotazníkový 
prieskum a zaslanie PHSR mesta Pezinok v kocke 
05 - 062020 – pracovné stretnutie na úrovni ZMOMR a potom individuálne v mestách – za 
účasti vedenia mesta a zástupcov jednotlivých oblastí PHSR BSK – tvorba zásobníka 
projektov pre roky 2020-2027 
07 - 082020 – doplnenie PHSR zo strany mesta najlepšia podrobnosť spracovania tabuľky 
PHSR z celého regiónu a spísania všetkých kritických, problémových oblastí a návrhy na 
projektové zámery ako podklad pre PHSR BSK 
07 - 112020 – intenzívna komunikácia s mestom referátom projektového riadenia a referátmi 
na BSK za jednotlivé oblasti, doplnenie údajov,  plánovaných investícií, obdobie realizácie – 
konzultovanie konkrétnych projektových zámerom pred podaním a reagovaním na plánované 
výzvy  



12/2020  - rozdelenie projektov na malé investičné akcie a veľké investičné akcie z dlhodobého 
hľadiska aj systematicky plánovanou realizáciou pre konkrétny rok – predloženie projektu 
Kompostárne Pezinok a podanie žiadosti o NFP (30.12.2020) realizácia 2022 - 2023  
01/2021 – konzultácie pre konkrétne projektové zámery – oblasť školstva a konkrétne projekty, 
s ktorými je možné reagovať na aktuálne výzvy s reálnymi podkladmi pre podanie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok – zabezpečenie povinných príloh 
02/2021- konzultácie pre konkrétne projektové zámery – mobilita a cyklodoprava – 
pripomienkovanie strategického dokumentu za najviac kritické oblasti – environmentálna záťaž 
a životné prostredie sa nachádza v tabuľke pri konkrétnych projektoch 
03/2021 – účasť na online prezentáciách a zverejnenie dokumentu PHSR BSK 
04/2020 – zo strany mesta doplnený a aktualizovaný zásobník projektových zámerov a 
konkretizovaný aj vo vzťahu k regiónu – spoločné investičné projekty Rekonštruikcia a úprava 
Bratislavská ulica, realizácia úpravy križovatky Drevárska, Bratislavská, Komenského, 
regionálny biokoridor Saulak, parkovisko pri želzničnej stanici,  cykloveža alebo parkovací 
dom pri ŽST Pezinok, Pezinok – zástavka, projekt kanalizácia Grinava BVS, vybudovanie 
cyklotrasy Pezinok – Limbach, príprava na regionálne prepojenie cyklotrasy Viničné – 
Slovenský Grob a JURAVA, obnova vinohradníckej krajiny – biodiverzita 
04/2021 – zverejnený dokument PHSR BSK a účasť na online stretnutiach s možnosťou 
pripomienkovania PHSR a komuníikácia ohľadom pripravovaných výziev pre čerpanie 
externých zdrojov pre konkrétne projekty  
05/2021 – príprava a oslovenie externých firiem pre spracovanie PHSR mesta Pezinok – 
Program rozvoja mesta Pezinok v sume cca 5000,00 eur 
06-08/2021 – obdobie spracovania PHSR – pripomienkovanie mestsakými poslancami a 
verejnosťou 
09/2021 – schvaľovací proces a schválenie dokumentu PHSR mesta Pezinok pre roky 2023-
2027 na úrovni mestského zastupiteľstva MsZ uznesením 
10/2021 – zverejnenie – súbežne s prípravou mesto v súčinnosti s BSK rieši projektové zámery, 
ktoré boli už odsúhlasené schválené a sú spolufinancované zo strany mesta ( 5% spoluúčasť)  
PHSR Bratislavského samosprávneho kraja, do ktorého zapadajú aj priority meta Pezinok  
Spoločne bolo pre územie kraja definovaných 8 strategických cieľov, ktorú budú napĺňané 
prostredníctvom 8 prioritných oblastí-priorít:  
1. Udržateľná mobilita (Posilniť udržateľnosť mobility a odolnosť dopravného systému);  
2. Kvalitné a udržateľné životné prostredie (Zabezpečiť udržateľnosť využívania a efektívna 
ochrana prírodných zdrojov a zmierniť negatívne dôsledky zmeny klímy);  
3. Moderné školstvo a kvalitná veda, výskum a inovácie (Zmodernizovať a zvýšiť dostupnosť 
vzdelávacieho systému, podporiť výskumno-inovačné prenesenie projektových zámerov 
mesta  reagujúce na potreby spoločnosti, regiónu a Priemyslu 4.0 a zefektívniť podporu 
športových a voľnočasových aktivít a práce s mládežou);  
4. Udržateľný turizmus a rozmanitá kultúra (Zvýšiť rozmanitosť a kvalitu kultúry a 
udržateľnosť turizmu);  
5. Efektívna a dostupná zdravotná starostlivosť (Zvýšiť kvalitu zdravia obyvateľov);  
6. Podpora sociálnej inklúzie a dostupná sociálna starostlivosť (Vytvoriť kvalitnejšiu a 
dostupnejšiu sieť sociálnej starostlivosti a bývania);  



7. Moderná technická infraštruktúra a účinná bezpečnosť obyvateľov (Zmodernizovať 
technickú vybavenosť územia využívajúc SMART riešenia);  
8. Efektívne financovanie a komplexný rozvoj regiónu (Na princípe partnerstva a dátach 
zefektívniť riadenie verejnej správy). Zároveň boli na úrovni každej priority definované 
kľúčové projekty, bez realizácie ktorých nie je možné naplniť strategický cieľ danej priority.  
Na záver treba poznamenať, že plnenie stanovaných cieľov a realizácia definovaných aktivít je 
najmä v rukách volených zástupcov kraja, miestnej samosprávy (obce a mestá) a štátnej správy 
(ministerstvá). Pričom rozhodovanie o podpore/financovaní jednotlivých aktivít (projektov) 
musí byť založené na dátach a ich správnej interpretácií. Pokrok v plnení jednotlivých cieľov 
je potrebné realizovať pod dohľadom verejnosti. 
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 14.04.2021  
Ing. Gabriela Repová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 
 
Poslanec Bc. Ĺuboš Hidaši 
V akom štádiu je výstavba materskej školy Cajlanská – prečo sa to nerealizuje. Malo by tam 
byť dokončenie v roku 2021 
Máme vydané územné rozhodnutie, v súčasnosti prebiehajú stavebné konania, v septembri 
predpokladáme zverejnenie výzvy o NFP pre škôlky 
 
Dom smútku – bolo povedané, že sa bude prerábať projektová dokumentácia, následne bude 
zverejnené verejné obstarávanie  
V schválenom rozpočte na rok 2021 nie je položka PD Dom smútku 
 
Pripomienka k uväzovaniu smetných nádob – nesúhlasí s pánom Záchenským do konca roka.  
Požiadame Petmas o iné riešenie, bez kontaktu so stromami a dopravnými značkami. 
 
Odpovede na interpelácie spracoval a na interpelácie odpovedal emailom dňa 05.05.2021 Ing. 
Ján Záchenský, vedúci oddelenie výstavby a životného prostredia MsÚ v Pezinku 
 
Pezinská mestská spoločnosť  - súhlasí s riaditeľom J. Pátkom, že je to služba obyvateľstvu, ale 
na druhej strane, sme na poslednom zastupiteľstva schválili 100€/m² Sociálnej poisťovni na 
Radničnom námestí 9 (taktiež je to služba obyvateľstvu) a je to diametrálne odlišný nájom 
oproti doktorom. Je to zvážení poslancov ako ďalej s PMS. 
Vzhľadom k tomu, že Vaša interpelácia je konštatovaním súčasného stavu a nebola vznesená 
konkrétna otázka nevieme Vám pripraviť adekvátnu odpoveď.  
V prípade akýchkoľvek ďalších otázok nás prosím neváhajte kontaktovať.  
 
Odpoveď na interpeláciu spracovala a na interpeláciu odpovedala emailom dňa 15.04.2021  
Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 
 
 
 
Spracovala dňa 19.05.2021 
Mária Odehnalová 


